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Geachte heer Santes,

Namens de fractie van PvdA heeft u ons college schriftelijke vragen gesteld met als onderwerp
"gaswinning bij Balloo". Aanleiding voor uw vragen is een recente oproep van de gemeente Assen
aan inwoners om afwijzend te reageren op het nieuwe gaswinningsplan Westerveld. ln deze brief
gaan wij in op uw vragen. ln verband met de afloop van de zienswijzetermijn (19 juni 2017) stelt u dat
haast geboden is bij het geven van duidelijkheid. Helaas waren wij niet in de gelegenheid om uw
brief op zo korte termijn inhoudelijk te beantwoorden.

Voorafgaand aan onze beantwoording, verwijzen wij graag naar de met de raad gemaakte afspraken
en de door ons ingediende zienswijze bij de Minister van Economische Zaken (zie onze brieven aan
uw raad van 10 mei en 13 juni jl., zaaknummer 163447).

Algemeen
U heeft signalen gekregen uit Balloo dat men verbaasd is dat de gemeente Aa en Hunze zich afzijdig
houdt en niet heeft gekozen voor een oproep zoals in Assen. Zoals wij eerder met uw raad hebben
gedeeld, hebben wijgezamenlijk met de colleges van de gemeenten Assen, Tynaarlo, Noordenveld
en Midden-Drenthe een zienswijze opgesteld. Alleen het gemeentebestuur van Assen koos ervoor
de inwoners via een publicatie op de website en in een huis-aan-huisblad extra te wijzen op de
mogelijkheid een zienswijze in te dienen.

ln januari van dit jaar heeft de NAM een drietal informatiebijeenkomsten gehouden in de Asser
woonwijk Marsdijk en Loon. Daarvoor werden ook in Balloo huis aan huis uitnodigingen verspreid.
Bij die bijeenkomsten bleek de belangstelling bij inwoners uit Marsdijk veel groter dan bijvoorbeeld uit
Balloo. Mede om die reden hebben wij er niet voor gekozen om onze inwoners actief te benaderen
of extra publiciteit te geven aan dit onderwerp. Daarbij hebben wij ook laten meewegen dat extra
aandacht mogelijk onnodige onrust zou kunnen veroorzaken.

NAM en het Ministerie van EconomischeZaken (EZ) zijn in het gasdossier primair verantwoordelijk
voor de communicatie ook naar de inwoners van onze gemeente. Waar nodig bieden wij daarbij
ondersteuning of kiezen wij voor aanvullende informatie. EZ heeft met een paginagrote publicatie
onder andere in "De Schakel" de zienswijzetermijn en de informatiebijeenkomsten aangekondigd.
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Vragen
1. Op welke wijze hebt u hierover de afgelopen maanden contact gehouden met Balloo?

ln de adviesperiode eind vorig jaar en begin dit jaar bij de inloopbijeenkomst in Loon hebben wij
contact gehad met de Dorpsbelangen Balloo. Wij hebben in de zienswijzeperiode geen actief contact
gehouden met Balloo. Zoals wij hiervoor hebben aangegeven leggen wij de verantwoordelijkheid
voor de communicatie in de procedure primair bij NAM en EZ als zijnde het bevoegd gezag.

2. Welke afspraken hebt u daarbijgemaakt?

De contacten zijn uitsluitend informeel geweest en het maken van concrete afspraken was daarbij
niet aan de orde.

3. Welke afspraken hebt u met de gemeente Assen en eventueel andere overheden gemaakt over
aanmoediging en ondersteuning van de bevolking?

Wij hebben kennis genomen van de werkwijze van het gemeentebestuur van Assen. Met de andere
betrokken overheden hebben wij niet voor die werkwijze gekozen.

4. Mocht u geen actie hebben ondernomen en geen afspraken hebben gemaakt, wat is daarvan de
reden? Deelt u onze opvatting dat u op dat punt richting Balloo tekort bent geschoten?

Zoals wij eerder in deze brief hebben verwoord, zijn wijterughoudend met extra communicatie en
publiciteit rond het dossier van gaswinning. Ook omdat onnodige publiciteit en mogelijk onnodige
onrust onder inwoners kan veroorzaken. Wij hebben niet de indruk dat wij op dit punt te kort
geschoten zijn,

Wij menen uw vragen hiermee voldoende te hebben beantwoord.

de gemeente Aa en Hunze,
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